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Ni razlogov za
strah

Tolikšna negotovost in strah kot nas zdaj dajeta, sta
Slovence najbrž črvičila le v času po prvi svetovni
vojni. ko so naši dedje s strahom pričakovali, kaj bo
z usodo Slovenije. Toda tedaj se je Slovenija pripajala
k novonastali Jugoslaviji, medtem ko se zdaj od nje

žc več kol nujen. saj smo ga ie dolgo pričakovali. Vsa časi naši
obla>!h ki je bifafako korajžna. da se j<* odlodla m ta korak
Vendarpase demosovci sami ne morejotolči poprsih. pačpejc
bila to volja vsega naroda.«

Ida Intihar, učiteljica iz Horjula: »V tem letu smo doživeli
toliko sprememb. da jim že težko slediš. Tudi učenci v šoli se
niso še nikoli toliko zanimali za politiko kol se zdaj. Pač. sredi
politike živijo. z njo se srečujejo po televiziji. radiu in časopisih.
Učence je bilo Ireba kar malce brzdati, da ne bi preveč zabredli
v mednacionalno sovraštvo, ki smo mu priča zdaj. Moram
priznati. da se sama kar malce bojim plebiscita. Morda res ni
dnigega izhoda, toda trebaje vse skupaj dobro prcmisliti. delati
po pameli.«

obmilo na bolje. morda na slabše Pravijo pa. da bo drugo leio
eno najtejžifi za has \ povojni zgodovini.«

Lojn Lukaac, PTT delavec iz Podkraja pri TomiSlju: »Spre-
membe. ki šmojih dočakali v tem letu. sobile gotovo poziiivne.
Naj zdaj tisti. ki so na vrhu, delajo v jnleresu naroda. pa bom
z njimi. Kako pa bo po plebiscilu? Če bi nekoliko poznal
njegovo ozadje. bi na to vprašanje lažc odgovarjal. Na vsak
način je prav. da je do tega prišlo. pa čeprav so poslcdice
nepredvidljive. Kako bo v naslednjem letu z našim slovenskim
gospodarstvom. jc lorej vse odvisno od plebiscila.«

Dušanka Tešk, dijakinja z Iga: »Vscpovsod. tudi na TV. sc
govori sarao o poliliki, namesto da bi razmišljali o tem. kako bi
si izboljšali naše življenje. prišli do boljiih plač. Recimo. mladi
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ločuje. Pa vendar. toliko naglih sprememb in zasnkov,
kol smo jih doživeli v lelošnjem, še ne povsem konča-
nem letu, ni bilo se nikolj. T a k o političnih kot gospo-
darskih. Plebiscil bo postavil samo še piko na i temu
razburkanemu ozračju. Kaj pa na^ čaka potem?

Stefanija Pelrovič, naiakarica iz Rožne doline: »Tako dobro
kot se nam jc godilo do zdaj, se nam ne bo nikoli več. Ali vsaj še
ne kakih pei lel. Pravijo. da nas zdaj čaka šc večja brezposclnost
in draginja. Kdo ve kako bo res. Sama se šc najbolj bojim
državljanske vojne. ki pa se ji najbrž ne bomo mogli ogniti. Se
zlasti ne. če se bomo odcepili.«

Franc VOar, veterinar iz Trnovega: »Zadnji čas je že bil. da je
tudi pri nas zavladala demokracija. da lahko Ijudje javno pove-
do. kar mislijo. Vendar pa sloodslotno le še ne moreš povedali
vsega. kar bi rad. zato pričakujem, da se bo 10 dokončno
popravilo v naslednjem lelu. Kar zadeva plebiscit. raislim da je

Vesna Colobič

Janez Kovačič, klepar iz Karlovice: »Vsekakor bi rad videl,
da bi bilo drugo leto bolše kot je bilo letošnje; da ne bi bilo
toliko brezposelnih in da bi lovarne zaposlile več domačih Ijudi.
ne pa .vlekle' dnige noter. Zdaj grc vsak mesec vsaj ena firma
v stečaj.«

Vesna Golobič, učenka OŠ z Iga: »Letošnje lelo se je kar
hitro izteklo. Imeli smo volitve in vse lo, kar pa je šk) v šoli kar
nekako neopazno mimo nas. V letu. ki je pred nami si želim
predvsem to. da bi začel na Ig voziti mestni avtobus in pa da
cene ne bi spet preveč podivjale. Že zdaj se mi marsikaj zdi
predrago.«

Martin Kovač, avtoklepar iz Srednjc vasi pri Polhovem Grad-
cu: »Človek lahko marsikaj pričakuje. vprašanje pa jc, kaj mu
nameni usoda. Letos je bilo za nas Slovence gotovo veliko
storjenega: imeli smo volitve in dobili demokracijo. Kako pa bo
po plebiscilu v gospodarskem pogledu pa ne vem. Morda se bo
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tu na lgu nimamo prav kam v proslem času: ni ne diska ne
kakega kluba. in če hočemo priti skupaj. moramo prav v Iški
Vinlgar.«

AnCon Vogrinčič, gostilničar iz Polhovega Gradca: »Čcsa si
želim v novem letu? Predvsem to. da bi uspel plebiscit. a brez
konfliktov. Upam. da bodo vsi odgovorni ohranili trezne glave.
da ne bodo rožljali z orozjem, skralka. da bomo po mirni poti
rešili vsc naše probleme. Z orožjcm pa ni moč rešiti ničesar.«

Jože Škraba, pošiar iz Iške: »Lelošnjc lcto je pnneslo nena-
vadno veliko sprememb. Tako pozitivnih kot negativnih. Bilo je
ogromno obljubljenega. uresničilo pa sc je le borc raalo. Po
raojem pač ni moč ničesar tako na hitrico premakniti. še najmanj
pa vračanje zemlje. ki je bila zaplenjena po vojni. Bojim sc. da
bo ludi inflacija ponovnopokazalazobe. Upam pa. da bodonaši
fantje, ki so na oblasti. zdaj vsaj mimo izpeljali plebiscit in da ne
bo kakih hujših posledic« BRANKO VRHOVEC
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